
Izdaja GIP -INGRAD- Celje, v nakladi 
3000 izvodov, časnik urejuje uredni
ški odbor. Odgovorni urednik Franjo 
čevnlk, urednik Mojca Jagrlfi, tehnič

ni urednik Vili Šuster.

Prispevke sprejema uredništvo časopi
sa. Rokopisov in slik ne vračamo.

Tisk: »Papirkonfekcija« Krško.

Po mnenju izvršnega sveta SRS, Se
kretariata za Informacije je časnik 
oproščen davka na promet proizvodov. 

(St. 421-1/72, z dne 16. 7. 1974).

KREPITI VLOGO DELAVCA
Sklepi 9. kongresa ZSS so plod 

ustvarjalnega sodelovanja veli
kega števila sindikalnega član
stva in naj bodo v pomoč pri 
neposrednem delu sindikalnih 
aktivistov v osnovnih organiza
cijah sindikata.

Najpomembnejši pa so:
— uveljavljati ustavno zasnovo 

temeljnih organizacij združe
nega dela;

— krepiti vlogo in položaj de
lavcev v družbenoekonom
skih odnosih in v političnem 
sistemu socialističnega samo
upravljanja;

— uveljavljati samoupravno de
lavsko kontrolo kot neločlji-

Na 10. kongresu ZSMS so de
legati mladih razčlenili svoj od
nos, pregled in akcijo do te
meljnih vprašanj nadaljnjega 
razvoja naše socialistične samo
upravne družbe.

X.
★ KONGRES 

ZSMS
Predvsem bo mladinska orga

nizacija zaostrovala odnos mla
de generacije do dela. Poudarili 
so, da se bodo v bodoče dosled
neje borili za večjo produktiv
nost dela ter za varčevanje s 
surovinami in energijo, hkrati 
pa za uvajanje sodobnejših te
hnoloških postopkov.

Zavzemali se bodo za dosled
no nagrajevanje po delu in da 
bodo delovni ljudje o rezultatih 
svojega dela tudi sami odločali.

Mladi se zavezujejo, da bodo 
usposabljali delegate in skrbeli 
za njihovo aktivno udeležbo v 
delu delegacij. Le tako bodo in
teresi in stališča mladih prisot
na v odločitvah delegatskih skup
ščin.

Mladinska organizacija bokre 
pila množično prostovoljno delo 
mladih ter poskušala to delov
no zagnanost z delovnih akcij 
prenašati v delo mladih v vseh 
njihovih sredinah.

9. kongres ZSS
vo sestavino celovitega odlo
čanja delavcev;

Takšna je poglavitna delovna 
usmeritev mladinske organizaci
je, ki jo bodo mladi utrjevali 
le z vsakodnevnim ustvarjalnim 
pristopom do vseh življenjskih 
vprašanj mladega človeka.

— zavzemati se za dosledno, 
pravočasno in organizirano 
obveščanje delavcev v zdru
ženem delu;

— prizadevati se, da bo doho
dek delavcev vsake temeljne 
organizacije odvisen pred
vsem od dela ter prispevka 
temeljne organizacije k sku
pno ustvarjenemu družbene
mu dohodku;

— na področju razporejanja do
hodka in čistega dohodka se 
zavzemati, da bodo delavci v 
TOZD razporejali dohodek za 
vse oblike porabe;

— poudarjati odgovornosti pri 
uveljavljanju delitve po delu 
in rezultatih dela;

— preiti k postopnemu zmanj
ševanju vseh socialnih razlik 
v skladu z načelom delitve 
po delu in z materialnimi 
možnostmi družbe.

Vrsto nalog so si sindikati za
dali tudi na področju ljudske 
obrambe in družbene samozašči
te ter pri utrjevanju svoje or
ganiziranosti.

V. Š.

Praznik republike je tudi 
naš praznik — praznik 
svobodnih delovnih ljudi, 
ki si z vztrajnim delom 
ustvarjamo lepše 
življenje.
Tudi letošnji

29. november

pričakujemo z lepimi 
delovnimi uspehi, saj 
mnoge nove objekte 
prav te dni izročamo 
namenu.
In to je naš prispevek 
v počastitev 
Dneva republike.

Jasni smerokazi

Hotel v Zrečah bo predan namenu za Dan Republike



DEVETMESEČNI OBRAČUNKongres Zveze sindikatov
SLAVICA KOLŠEK, 
DELEGAT NA KONGRESU

Med sedmimi delegati, ki se 
bodo iz celjskega območja ude 
ležili 8. kongresa Zveze sindika 
tov Jugoslavije v Beogradu, ko
nec novembra, bo tudi članica

naše OZD, inž. Slavica Kolšek, 
projektant v TOZD Projektivni 
biro.

Slavica bo prav gotovo med 
najmlajšimi delegati na kongre
su, saj je bila izvoljena za de
legata svoje panoge iz mladin
skih vrst. Sicer pa ji je ude
ležbo na kongresu prineslo nje 
no dosedanje aktivno delo mla
dinca v sindikatih. Slavica je 
član Občinskega sindikalnega 
sveta in od leta 1975 član Re
publiškega odbora sindikata 
gradbenih delavcev Slovenije, 
kjer že drugo mandatno dobo 
deluje v komisiji za samouprav
ljanje.

Svojo razpravo bo pripravila 
v komisiji za vprašanja politič
ne, organizacijske in kadrovske 
graditve zveze sindikatov.

Želimo ji veliko uspeha na 
kongresu in vabimo, da po kon
gresu napiše kaj za svoje gasilo.

— mj

Vlil. kongres ZB NOV Jugoslavije

Za borce ni počitka

Poslovanje uspešno
Dinamična gospodarska rast, 

ki je bila v prvem polletju, tudi 
v tretjem tromesečju ni preneha
la, nasprotno, opaziti je še po
speševanje tempa rasti. Pred 
vsem zaradi tega lahko že na

začetku ugotovimo, da je bilo 
poslovanje vseh temdljinih orga
nizacij uspešno.

Rezultati poslovanja OZD kot 
celote so v obdobju od 1. 1. do 
30. 9. 1978 naslednji: (v tisoč din)

Element
I-IK/77 I-IX/78 Indeks

78/77

Cdtotmi prihodek 759.345 1.339.438 176
Porabljena sredstva 567.853 974.465 172
Dohodek 191.492 364.973 191
Dell dohodka za poslovni sklad 
Del dohodka za sklad skupne

18.308 23.368 128

porabe 3.340 11.884 356
Del dohodka za rezervni sklad 4.046 8.569 211
Za osebne dohodke 129.227 199.377 154

Opazna je občutna rast posa
meznih oblik dohodka, kar je 
rezultat večje kvalitete v gospo
darjenju, dedno pa tudi spre
memb v načinu zajemanja itn iz
kazovanja podatkov. To velja 
zlasti za sklad skupne porabe, 
ki letos obsega tudii sredstva za 
regresirano prehrano. Podobno 
je tudi pni sredstvih rezerv, ki 
obsegajo del za občinske in re
publiške rezerve.

Podobne so spremembe pri 
porabljenih sredstvih, kjer je bi
la lani- zajeta pospešena amorti
zacija, letos pa je izkazana v 
dohodku ipd.

Ugotovimo lahko, da so rezul
tati ugodni tudi v primerjavi z 
nekaterimi podjetji v Gipossu, 
izkazani s kazalci, ki jih dolo
ča Zakon o združenem delu:

»Revoluciji je potrebno služi
ti do konca«, je rekel tovariš 
TITO z odra Vili. kongresa ZB 
NOV Jugoslavije.

In res so bile te njegove be
sede prisotne v vseh razpravah 
delegatov v oblikovanju nalog 
po revolucionarni borbi naših 
narodov in narodnosti za še hi
trejšo socialistično samoupravno 
preobrazbo naše družbe, v kateri 
vsak njen član prevzema del 
svoje odgovornosti.

Za prave revolucionarje, ki 
gredo vedno naprej, ne more in 
ne sme biti počitka. Borec je 
revolucionar samo takrat, ko je 
aktiven borec do konca revolu
cije, a tega konca dejansko ni. 
Člani naše borbene organizacije 
so danes kot pred 37 leti, vojaki 
revolucije, samo v drugačnih po
gojih.

Naloge, katere je pred našo 
organizacijo postavil XI. kon
gres ZKJ, nova ustava in zakon 
o združenem delu, so dokaz, da 
se borci zavedamo svojih odgo
vornosti tako kot nekdaj in da 
smo vedno pripravljeni te svoje 
ideje dosledno uresničevati. Ne
nehno si prizadevamo, da se iz
boljša materialni položaj orga
nizacij združenega dela, da bo 
več sodelovanja in sporazumeva
nja na bazi samoupravnih do

govorov. Vsak posameznik je od
govoren družbi za svoje počet
je. Vsako prizadevanje borcev 
za reševanje samo lastnih pro
blemov pa pomeni zapiranje or
ganizacije, njeno potiskanje od 
tekočih družbenih dogajanj. Na
ša organizacija kot ostale druž
benopolitične organizacije mora 
sodelovati pri vseh odločitvah, 
od krajevnih skupnosti do fe
deracije.

Prizadevati si moramo za ure
sničitev načrta splošne ljudske 
obrambe in družbene samoza
ščite, boriti se za našo sociali
stično samoupravno republiko 
enakopravnih narodov in narod 
nosti Jugoslavije.

Aktiv Zveze borcev Ingrada 
je ta načela dosledno branil in 
uresničeval. Naši člani so aktiv
no sodelovali pri družbenopoli
tičnih odločitvah, v delegacijah 
in samoupravnih organih. Do na
šega občnega zbora, ki bo v de
cembru, je potrebno analizirati 
dosedanje delo, proučiti materi
ale VIII. kongresa ZB Jugosla
vije, naloge plenuma ZB Slove
nije in njihove zaključke vgra
diti v naše naloge.

V nov odbor aktiva ZB pa je 
izvoliti najaktivnejše člane, ki 
so s svojim dosedanjim delom 
opravičili zaupanje tistih, ki so 
jih izvolili.

Štefan Klenovšek

SPREJEM SAMOUPRAVNIH AKTOV

Z izidom referenduma dne 10. 11. 1978 smo iv celoti zadovoljni. 
Delavci iz vseh TOZD (ne pa iz delovne skupnosti skupnih služb) 
so sprejemali samoupravni sporazum o združitvi TOZD V DO GIP In
grad in statut delovne organizacije GIP »Ingrad«.

Od 2.780 vpisanih v imenik je glasovalo 2.358 upravičencev 
(85 "„), od tega jih je bilo 2.194 »ZA« sprejem, 140 pa »PROTI« spre
jemu aktov, 24 glasovnic Ije bilo neveljavnih.

Najboljšo udeležbo so dosegli v TOZD Projektivni biro (100'"/»), 
najboljši rezultat pa so zabeležili v TOZD GO Laško, kjer je 96% 
upravičencev glasovalo »ZA« sprejem samoupravnih aktov.

Kazalec
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Celotni prihodek na
porabljena sredstva 137 147 143 138 134
Dohoddk na delavca 121.576 133.215 118.766 104.623 112.825
Akumulacija na vložena 
sredstva 9,8 3,6 5,3 2,0 1,3

ELEMENT (v 000 din):
Celotni prihodek 1.339.439 755.663 522.072 964.315 1,635.411
Čisti dohodek 255.290 178.658 115.532 212.798 305.178

Kazalci, ki izkazujejo ekono 
mičnost poslovanja, družbeno 
produktivnost in rentabilnost 
kažejo na to, da je po rentabil
nosti uporabljenih (vloženih) 
sredstvih Ingrad med primerja
nimi podjetji na prvem mestu, 
po družbeni produktivnosti na 
drugem mestu, v ekonomično
sti pa na predzadnjem mestu. 
Zlasti zadnji pokazatelj nam po
ve, da bo potrebno porabi mate 
riala posvetiti posebno pozor

nost in doseči racionalnejše tro
šenje sredstev, ker bodo le taki 
efekti, ki jih kažeta druga dva 
kazalca, prišli do polne veljave.

Za poslovanje posameznih te
meljnih organizacij lahko ugoto
vimo, da je bilo uspešno, čeprav 
se imed seboj po uspešnosti raz
likujejo po tem, da so nekatere 
dosegle nadpovprečno rast.

Za primerjavo navajamo ne
katere pomembnejše podatke za 
devetmesečno obdobje:

Tako so glasovali delavci iz TOZD GO Celje na referendumu

Ingrad 2



(v 000 din)

Celotni prihodek Dohodek Ostanek dohodka Del dohodka
TOZD 1977 1978 ind. 1977 1978 lind. 1977 1978 ind. 1977 1978 ind.
Celje 145.742 212.605 146 28.512 45.754 160 6.101 6.273 103 3.040 1.359 45
Laško 36.207 92.863 256 9.108 17.684 194 991 2.883 291 210 953 454
Šentjur 50.806 91.561 180 10.720 19.227 179 143 1.058 73 32 378 1181
Slov. Konjice 62.729 114.173 182 7.566 19.154 253 76 4.321 5.685 — 2.652 —

Žalec 96.421 155.526 161 13.715 26.804 195 34 3.495 10.279 146 1.066 730
Ljubljana 76.926 175.793 228 24.855 31.562 127 10.668 6.489 61 6.844 3.423 50
Rog. Slatina — 24.577 — — 11.186 — — 5.125 — 2.837 —

IGM 121.285 209.261 172 24.274 57.708 238 6.990 12.659 181 4.294 8.303 193
Zak. obr. 46.210 61.765 134 17.743 28.462 160 3.724 4.216 113 1.754 1.756 100
Les. obr. 17.091 26.880 157 6.562 11.759 179 1.377 965 70 649 137 21
Mehanizacija 61.769 106.067 172 23.591 57.470 244 2.304 3.376 146 470 299 64
Projekt, biro 
DS S S +

8.002 10.228 128 5.753 7.418 129 1.494 674 45 869 205 24

družb. st. 36.157 58.139 161 19.093 30.785 161 — 1.349 — — — —
SKUPAJ 759.345 1.339.438 176 191.492 364.973 191 33.902 52.883 156 18.300 23.368 128

Mod 'temeljnimi organizacija
mi je dosegla inajbdljše rezulta
te TOZD IGM, ikar je predvsem 
posiledica uvajanja nove sodo

bne proizvodnje. Sledijo jii TOZD 
Ljubljana, Rogaška Slatina, Slo
venske Konjice imed gradbenimi 
temeljnimi organizacij ami ter

Proizvodni obrati in Mehaniza
cija med drugimi dejavnostmi.

Poudariti je treba, da je te
meljna organizacija Rogaška Sla

Veliko, a še vedno premalo
Ocena in rezultati inventivne dejavnosti

S sprejemom Pravilnika o iz
umih, tehničnih izboljšavah in 
koristnih predlogih smo 1975. le
ta v naši delovni organizaciji 
odprli široke možnosti za mno
žično iiniventivno dejavnost.

S pravilnikom smo dali sleher
nemu delavcu ne samo možnost, 
da aktivno sodeluje in ustvarja 
na inventivnem področju, mar
več smo neposrednega delavca 
tudi izvlekli iz anonimnosti, mu 
dali priznanje za njegovo priza
devnost in ga primerno nagradi
li. Koristni predlogi, tehnične iz
boljšave in druge racionalnejše 
tehnološke rešitve so postale 
last vseh naših temeljnih orga
nizacij in gradbišč.

Povedati je treba, da je naj
več predlogov prišlo iz vrst ne
posrednih proizvajalcev. Praksa 
je pokazala, da imamo tudi v 
gradbeništvu dovtilj možnosti za 
izboljšave tehnoloških postop
kov, čeprav naša dejavnost ni 
industrija v klasičnem pomenu 
besede. In tako danes nimamo 
stroja, za katerega naši nepo
sredni proizvajalci, delavci stro
kovnjaki, ali organizatorju proiz
vodnje niso dodali vsaj ene iz
boljšave. Pa ne gre za žerjave, 
betonarne ali stroje za izdelavo 
betonskih izdelkov, da ne govo
rimo o čisto novih izdelkih, pri
pomočkih ali tehnoloških po
stopkih. V betonarnah smo 
zmanjšali število delavcev, pri 
enem stroju za betonske izdelke 
smo napravili domače rezervne 
dele, ki smo jih prej uvažali 
za drage devize. Pri žerjavih smo 
odpravili pregrevanje elektro
motorjev in trganje vrvi. Neka
tere naše rešitve je posnemal ce
lo dobavitelj. To dokazuje, da 
tudi najmodernejša tuja tehno
logija ni popolna. Tudi na njej 
so možne izboljšave.

Vloga odbora za inovacije v 
naši organizaciji združenega de
la je predvsem v tem, da spod
buja delavce, da sami skušajo 
odpraviti težave p tli svojem de
lu in to na organiziran način. 
Za vse to dobijo tudi ustrezno 
moralno in .materialno prizna
nje.

Prepričani smo, da vsi ti pred
logi, izboljšave itd., veliko po
menijo tudi v denarju, da gre

za velike prihranke, ki pa bi la
hko bili še večji, če bi inventiv
na dejavnost zajela širši krog 
članov kolektiva. Sicer pa šte-

Leto Število
predlogov

Število
predla
gateljev

1976 15 18
1977 6 7
1978 13 18

Za 1978. .leto je prihranek iz
računan samo za enajst avtor
jev, ker predstavljata dva pred
loga globljo izpopolnitev obsto
ječega sistema gradnje. V OUT- 
INORD pa bo uvedba inovacij 
terjala formiranje posebne sku
pine kadrov posebna material
na sredstva in tudi določen čas 
za preizkus in izkoriščanje novih 
tehnoloških postopkov.

Iz vsega tega lahko sklepamo, 
da množična inventivna dejav
nost, čeprav skromnejša po šte
vilu avtorjev, vendarle predstav
lja pomembno komponento v 
našem podjetju za doseganje ve
čje delovne storilnosti, boljšo

Alojz Kranjc, TOZD GO Celje

vilke govorijo o tem, da tudi 
majhno število predlogov prina
ša velike ekonomske finančne 
učinke.

Pa poglejmo kaj kaže razpre
delnica v Ingradu:
Čisti
prihranek

Nagrade
1,073.400 107.942
2,294.866 19.992
5,520.577 16.172

delitev po delu, boljšo kakovost 
izdelkov, nadalje v velikem pri
hranku na materialih, energiji 
in živem delu in ne nazadnje 
pri boljšem izkoriščanju strojev 
in naprav. Rezultat vsega tega 
pa je seveda večja konkurenč
nost naše organizacije združene
ga dela na tržišču.

In še to: Odbor za racionali
zacije in tehnične izboljšave pri 
GIP »Ingrad« je na svoji seji 
3. oktobra letos, sprejel dvanajst 
.predlogov, in sicer:

IVAN MIJOŠEK, TOZD Meha
nizacija, enota Rogaška Slatina, 
je prijavil predlog tehnične iz
boljšave na betonarni v Celju

IB
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Anton Oberžan, TOZD Mehaniza
cija

tina uspešna v izvajanju sana
cijskega programa in je dose
gla rezultate, ki so bili predvi
deni v programu.

Ustvarjen dohodek omogoča, 
da se je del sredstev čistega 
dohodka namenil v sklade, pri 
večini temeljnih organizacij v vi 
šini, ki je potrebna za porav
navo in realizacijo planskih |»b- 
vezno-sti. Tudi akumulativnost je 
izboljšana in omogoča izvedbo 
investicijskih nalog.

Ugotavljamo, da so velike po
trebe po trajnih virih obratnih 
sredstev. Kot dolgoročno je po
trebno zato osvojiti takšno po
litiko delitve dohodka, ki bo da
jala prednost delitvi na poslov
na sredstva pred ostalimi obli
kami porabe, ker bo le v tem 
primeru zagotovljena trajna in 
stabilna rast vseh temeljnih or
ganizacij.

Janko Golob, dipl. oec.

na gradbišču pri Cinkarni. Od 
padlo je mesto enega delavca.

ALOJZ KRAJNC, MARKO KO
BALE in IVAN RAMŠAK, vsi 
TOZD GO Celje, so izdelali pred
log za izvedbo prehodnega po
možnega odra pri tunelski grad
nji!. Oder je moč uporabiti na 
v eč objektih.

ALOJZ KRANJC, TOZD GO Ce- 
je, je dal tri predloge, in sicer 
kovinska vhodna vrata na grad 
bišče, spone za pritrditev ograje 
in priprava za dvigovanje pod
stavkov cvetličnih korit.

ANTON OBERŽAN, TOZD Me
hanizacija, je predlagal tehnično 
izboljšavo konusni vijak z raz- 
pirno ipušo.

(Nadaljevanje na 4. strani)

Franc Klemen. TOZD Projektiv
ni biro

Ivan Mijovšek, TOZD Mehaniza
cija

Ingrad 3



ANTON KOS, TOZD IGM Me
dlog, Kamnolom Liboje, pred
laga koristno rešitev odvoza od
padnega materiala v kamnolomu 
Liboje s podaljškom gumi tra
ku, ki bi dosegel rob m bi ma-

| _,, J

Marko Kobale, Ivan Ramšak, Alojz Kranjc, vsi iz TOZD GO Celje Jože Cepuš, TOZD Mehanizacija

URESNIČEVANJE PROIZVODNIH PROGRAMOV

Produktivnost in varčevanje

terial prosto padal na spodnjo 
deponijo. Tako bi sprostili en 
nakladalec in povečali produk
tivnost.

JOŽE CEPUŠ, TOZD Mehani
zacija, je izdelal idejne skice za 
izolacijske pokrove, ki bi se upo
rabljali za pokrivanje svežega 
betona pri outinord gradnji.

FRANC KLEMEN, Projektivni 
biro, daje rešitev za finalno iz
delavo čelnih sten na gradbišču. 
V ocenitev je predložil tudi pro
totip moznika, ki tako betonira
nje omogoča.

'Predlog ANTONA OBERŽANA 
in ANTONA PESANA, TOZD Me
hanizacija, ki se nanaša na teh
nično izboljšavo pomične krožne 
žage, bo odbor poslal v oceni
tev prihrankov TOZD Lesni ob
rati.

BRANKO DOLER in BO
JAN ERNECL, TOZD Mehaniza
cija, sta pripravila predlog teh
nične izboljšave na žerjavih Ri- 
chier. Zaradi ocenitve prihran
kov bo odbor odstopil predlog 
TOZD Mehanizacija.

Za predloge FRANCA KAR
NERJA, inž. JERNEJA PELKA, 
inž. JANEZA KOVAČIČA in inž. 
PETRA PAVLINA odbor predla
ga komisijo v sestavi Egidlij Fii- 
fer, Silvo Hladnik in Anton špe- 
glič z nalogo, da skupaj z vod

stvom delovne organizacije in z 
ustreznimi strokovnjaki ocenijo 
predloge ter izračunajo prihran
ke. Ti bodo tudi osnova za izra
čun odškodnine.

Milisav Mandič, dipl. inž.

Gospodarski načrt za leto 1978 je bil sestavljen zelo optimistično. 
V času sestavljanja gospodarskega načrta (veliko preostalih deli 
iz prejšnjega leta in prevzetih novih deli), je prevladovalo spozna
nje, da je za obstoj, kot tudi razvoj temeljnih orgainlizaci in delovne 
organizacije, nujina dkspanzivna razvojna in poslovna politika.

Izkušnje preteklih let so pokazale, da takšen način proizvodnje 
ni dal žel j eni h rezultatov (majhna akumUlatiivnOst), zato je v go
spodarskem načrtu bil dan poseben poudarek stabilizacijlski aktiv
nosti; skratka preiti je bilo treba k intenzivnejšemu gospodarjenju.

Čeprav ni namen sestavka analiza finančnih kazalcev poslova
nja, lahko danes, ko prehajamo že v zadnje tromesečje poslovnega 
leita, ugotovimo, da smo v veliki meri uresničili začrtano stabiliza
cijsko načelo »produktivnost in varčevanje«.

Uvodoma je že omenjeno, da je bil gospodarski načrt za letos 
sestavljen zelo optimistično. Planirali smo 45 odstotkov večji ob
seg proizvodnje kot je bil dosežen v preteklem letu.

Gospodarski načrt predvideva za tretje tromesečje (stanje 30. 9.), 
da bodo temeljne organizacije gradbene operatlive dosegle 74 od
stotkov planiranega obsega proizvodnje, temeljne organizacije Me
hanizacija, Projektivni biro, Industrija gradbenega materiala in Le
sni obrati 73 odstotkov, Proizvodni obrati 67 odstotkov ali delovna 
organizacija kot celota 73 odstotkov.

Navedeni odstotki so nastali na osnovi dolgoletnih opazovanj 
gibanja proizvodnje, seveda ob normalnih tržniih kot tudi vremen
skih pogojih. Iz naslednje tabele je razvidno, da so v vseh temelj
nih organizacijah, razen Ljubljane, ne samo doseženi, temveč tudi 
znatno preseženi. Vzroki za takšen Obseg proizvodnje bi bili: ddkalj 
ugodna tržna situacija, ugodne vremenske razmere, integracijski 
procesi (Gradbeništvo Rogaška Slatina) in tudi bolj še izkoriščanje 
kapacitet (višja produktivnost dela, uvajanje nove tehnologije).

Kljub temu, da prevelika množica številk naredi sestavek suho
paren, bi vseeno v nekaj številkah prikazali, v kaikšnem odstotku 
smo uresničili letni proizvodni načrt in sicer samo za delovno or
ganizacijo kot cellato.

Bruto produkt Tuje storitve Lastna
proizvodnja

Plan 1,746.645 520,100 1,226.545
Izvršeno 1,485.800 360,231 1,125.569
°/o 85 69 92

Podrobnejša analiza posameznih temeljnih organlizaoij je poka
zala, da so nekatere že dosegle planiran Obseg proizvodnje, torej ni 
bojazni, da ga ne bi tudi ostalle.

Takšno, ne pretirano preseganje začrtanega proizvodnega pro
grama potrjuje realnost planiranja, pa tudi napore temeljnih orga
nizacij za dosego zastavljenih dlljev.

S tem pa postaja plan tisti samoupravni akit, v katerem delavci 
zastavijo svoje dlje, določijo razmerja in merila, ki opredeljuje 
njihov položaj in odnose glede pridobivanja in razporejanja dohod
ka,, združevanja sredstev in dela, svobodne menjave dela, itd. Tako 
zastavljen plan pa je tudi instrument za oblikovanje sredstev za 
osebno in skupno porabo ter sredstev za razširjeno reprodukcijo.

Ivo Steble, dipl. oec.

TOZD Bruto produkt Tuje storitve Lastna
proizvodnja

Celje 135 129 138
Laško 119 112 123
Šentjur 102 72 123
Slovenske Konjice 102 54 144
Žalec 117 88 143
Ljubljana 89 77 98
Rogaška Slatina 113 102 118
GRADBENA
OPERATIVA 112 90 127
Mehanizacija 134 193 13/1
IGM 125 285 123
Proizvodni obrati 128 163 124
Lesni obrati 115 275 112
Projektivni biro 113 120 112
DRUGE DEJAVNOSTI 127 192 124
Delovna skupnost 110 — 110
DELOVNA
ORGANIZACIJA 116 94 125 Dela na hali »Mehanizacija« izvaja TOZD GO Šentjur
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Iz naših TOZD — Iz naših TOZD

Stanovanjske stolpnice v Novi vasi.Stanovanjska zazidava Otok III-S

Gradbena operativa Celje do potrebni maksimalni napori 
slehernega člana itemaljne orga
nizacije, kakor tudi ostalih de

javnikov, da jih bomo pravoča
sno izvršili.

Roman Ajster. inž. org.

STANOVANJSKA GRADNJA

Izpolnjevanje resolucije o sta 
novanjaki gradnji, v kateri je 
Ingrad, TOZD GO Celje, prev
zela obvezo, da bo zgradila 453 
stanovanj, je v polnem teku.

V stolpnici H in J smo že od
dali 150 stanovanj, 75 stanovanj 
bo v stolpnici J, ki bo oddana 
v začetku decembra, enako kot 
stolpnica S-l s 65 stanovanji. 
Stolpnica S-2, ki smo jo gradili 
pod zelo težkimi pogoji in s 
kraitkim rakom izgradnje, 12 me
secev, bo gotova do kanca leta 
ter vseljiva v januarju prihod
njega.

Na Otoku III-S je gotova la
mela 6 z 41 stanovanji in bo 
predana v tem mesecu. Tudi za 
lamelo 5 je bil kratek rok, za
to jo fonsirano gradimo in bo 
gotova do konca leta ter preda
na namenu v januarju prihod
njega leta.

Že v prejšnji številki smo za 
pisali, da bomo naše obvezno
sti izpolnili, zato lahko ugoto
vimo, da bodo v glavnem vsa 
stanovanja dtikončana že letos 
in ne bo bistvenih zamud, le ne
kaj stanovanj bo oddanih, oziro
ma vseljivih v januarju.

Tako bo temeljna organizaci
ja GO Celje s temi dograjenimi 
stanovanji v celloiti izpolnila 
sprejete obveze po resoluciji o

stanovanjski gradnji za leto 
1978.

V prihodnjem letu se bo pro
gram stanovanjske gradnje od
vijal na novem kompleksu v 
Novi vasi, kjer bo v gradnji 252 
stanovanj, 148 stanovanj — na
daljevanje verižne gradnje na 
Otoku III-S (če bo sklad pravo
časno pripravil zemljišče) in iz
gradnja poslovno stanovartjiske 
stdlpnce v Miklošičevi ulici s 50 
stanovanji. Seveda se bo stano
vanjska gradnja na teh objek
tih vlekla tudi v leto 1980.

NOVI OBJEKTI

V jesenskih mesecih je kolek
tiv temeljne organizacije GO Ce
lje prevzel še nekaj velikih in 
odgovornih nalog. Tako gradnjo 
investicijskega objekta valjarne 
cinikove pločevine v Cinkarni, 
tlorisne površine 200 x 25 m, 
dva aneksa za Avto Celje, Go
stinski objekt Turška mačka, 
platoje in hangarje za Vojno po
što, upravno zgradbo za Cestno 
podjetje in upravno zgradbo In- 
grada.

S sprejetimi novimi objekti so 
se obsežne in odgovorne naloge 
kolektiva temeljne organizacije 
GO Celje še povečale, zato bo-

Hotel Dobrna pod
Ni še ddlgo (tega, ko smo na 

gradbišču hotela v Dobrni po 
stavili smrečico nad streho. Lep 
in slovesen gradbinSki običaj! 
Zaključek enih in pričetek dru
gih faz dela.

Tako je tudi pri nas. Hotelski 
in terapevtski del Objekta sta 
pod streho. Masa gradbenih del 
je opravljena po planu. Out- 
imordci, tesarji, žellezokrivci :!n 
betonirci so zaključili dela na 
objektu. Zdaj so odprta dela zi
darjem in obrtnikom, od kate 
rih je tudi v veliki meri odvi
sno ali bomo objekt pravoča
sno zgradili. Čakajo nas težke 
naloge. Objekt je potrebno po
kriti, zapreti in pripraviti za 
zimsko delo, za kar bodo potreb 
ni veliki napori vseh na grad 
bišču. Toda to še ni vse. Naj
večji problem, pred (katerim 'sto
jimo, je vsekakor financiranje 
oziroma stroški.

Po pogodbi smo prevzeli ob
jekt za okrog 9.2 milijarde sta
rih din in do zdaj opravili na 
objektu del za 7,4 milijarde -sta
rih din. Po predvidevanjih pa 
bo potrebno za dokončanje ob
jekta zagotoviti še nadaljnjih 5,5

streho
milijarde -starih din (zaradi po
večanega obsega del). Torej tež
ka in odgovorna naloga, ki pa 
še ni v celoti rešena.

Franc Brinovec

Večnamenski objekt za Cestno podjetje Celje Dela na hotelu v Dobrni hitro napredujejo.
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Iz naših TOZD - Iz naših TOZD
pod vodstvom delovodje Ivana Janušiča že zidajo fasadne stene, ki 
bodo z zunanje strani obložene s silikatno opeko in zastiičenimi sti
ki Delavci in vodstvo TOZD GO Ljubljana so obljubili da bodo 
delavke EMA že lahko proslavljale 8. marec v novem sodobnem

>hOTROŠKI DISPANZER ZDRAVSTVENEGA DOMA. V občini 
Ljubi jana-Moste/Polije gradimo otroški dispanzer, kjer so delavci 
z odlično orgamizadijo vodstva TOZD in delovodje Alojza Volenška 
prebrodili vse začetne težave. Predvsem je otežkočeno delo v izred- 
no malem prostoru za manevriranje delavcev, materiala in mehanii- 
zaoiije, poleg tega pa je tudi dež nagajal pri izkopu gradbene jame. 
Zaradi zahtevnosti objekta in kratkega roka za dokončanje vsen 
del delavci delajo od jutra do večera. Njihova prizadevnost je bila 
s strani investitorja Skupnosti samoprispevka II kot tudi osebja 
Zdravstvenega doma, že večkrat poudarjena in dana za zgled.

Dušan Lajovic

Veliko kršitev obveznosti
Otroški dispanzer Zdravstvenega doma Ljubljana Mnste-Polje. 

TOZD GO LJUBLJANA

Z naših gradbišč
AVTOBUSNA POSTAJA V CELJU. Kljub dobri volji, da bi kar 

najbolj izkoristili ugodno vreme, delavci niso us polil pripraviti grad
bene jame. Naletel1! So namreč na oviro: slab teren in talno vodo, 
kar ovira predviden ritem dela. S poglobitvijo jame in dodatnimi, 
novimi posovnimii temelji, je ovira odstranjena in faze dela se bodo 
vključile v okviru predvidevanj. Slednje je tudi jamstvo, da bo 
nova avtobusna postaja nared za občinski praznik prihodnje leto.

OBRAT DRUŽBENE PREHRANE EMO. Montažna konstrukcija 
sistema IGM GIP INGRAD je postavljena na trdne temelje. Delavci

Avtobusna postaja Celje Obrat družbene prehrane EMO

Poročilo skupne disciplinske 
komisije GIP Ingrad

Od svoje izvolitve oziroma od 
prve seje skupne disciplinske 
komisije dne L 3. 1978 do zad
nje seje 6. 10. 1978 je komisija 
obravnavala 69 primerov kršitev 
delovne obveznosti. V razdobju 
od L 8. 1978 do 6. 10. 1978 je 
bilo obravnavanih 37 primerov 
kršitev delovne obveznosti in bi
lo izrečenih 10 opominov.

Za hujše kršitve delovne ob
veznosti pa so bili v tem času 
izrečeni delavcem naslednji u- 
krepi:
TOZD GO CELJE

Omer VAJZOVIČ, neopr. izosit. 
z dela 4 del. dni in spanje med 
delovnim časom — javni opo 
min.

Risto KOSTIČ, neopravičen iz
ostanek z dela 3 del. dni in 
spanje med del. časom — jav
ni opomin.

Šahbaz HOTIČ, neopr. izost. z 
dela 10 del. dni v razdobju 4 me
secev — pogoj, prenehanje del. 
razmerja za dobo 1 leta.

Mirsad DERVIŠEVIČ, neopr. 
izost. z dela 8 del. dni v razd. 4 
mesecev — pogoj, prenehanje 
del. razm. za dobo 1 leta.

Miladin KOVAČEVIČ, neoprav. 
izost. z dela 7 del. dni zapore
doma — prenehanje delovnega 
razmerja.
TOZD GO LAŠKO

Fejzula HASIČ, zapušč. dela 
med delovnim časom, vinjenost 
in pretep na gradbišču — pre
nehanje del. razm. pogoj, za do
bo 1 ieta.
TOZD GO SLOVENSKE 
KONJICE

Anton KOTNIK, neoprav. izost. 
z dela nad 6 del. dni (zaporedo
ma) — prenehanje delovnega 
razmerja.

Izet BUKVIČ, neopr. izost. z 
dela nad 6 del. dini (zaporedo
ma) — prenehanje delovnega 
razmerja.
TOZD PROIZVODNI OBRATI

Mato ŽUTIČ, neopr. izost. zde
la 2 dni — javni opomin.

Željko MILETIČ, neopr. izost. 
z dela nad 6 del. dni (zapor) — 
prenehanje delovnega razmerja.
TOZD GRADBENIŠTVO 
ROGAŠKA SLATINA

Franc POTOČNIK, spanje med 
delom (čuvaj) — javni opomin.

Josip MIKLAVŽIČ, neoprav.

izost. z dela 2 dni, vinjenost na 
delu — javni opomin.

Stanko LOJEN, odkl. delo na 
soLidarn. soboto in predčasno 
zapustil delo — javni opomin.

Drago ŠPOLJAR, vinjenost na 
delu — javni opomin.

Josip FISTRIČ, vinjenost na 
delu — javni opomin.
TOZD IGM MEDLOG

Mirtko GRANULA, neopr. izost. 
z dela nad 6 del. dni (zaporedo
ma) — prenehanje delovnega 
razmerja.

Skupna disciplinska komisija 
je obravnavala še 12 primerov, 
pri katerih pa je ugotovila, da 
je delavec prenehal z delom v 
poskusni dobi, da prekršek ni 
tako hud, da delavec ni odgo
voren, da je bila kršitev storje
na po delovnem času in podob
no.

Na splošno velja ugotovitev, 
du je predlogov za uvedbo di
sciplinskih postopkov čedalje 
več, predvsem iz TO Gradbene 
operative, kjer se delavci očitno 
ne zavedajo posledic neopravi
čenih izostankov. Zelo pogoste 
so izjave delavcev, da lahko vsak 
napravi v mesecu 2 neopravi
čena izostanka. Seveda pa iz za
kona o delovnih razmerjih in 
Pravilnika o disciplinski in od
škodninski odgovornosti delav
cev, ki so ga vse TO že sprejele, 
jasno izhaja, da delavcu delov
no razmerje preneha, če neopra
vičeno izostane 5 delovnih dni v 
razdobju 3 mesecev.

Štefka Krušič

ZA ZGLED
V zapisniku volilne komisije 

temeljne organizacije GO Celje 
lahko preberemo, da je bilo vo
lišče na dan referenduma 10. 11. 
na gradbišču hotela v Dobrni iz
redno lepo okrašeno.

Ker so talki zapisi ibdlj redki, 
naj povemo, da velja ta pohvala 
mladincem iz gradbišča v Dobr
ni, ki so bili tokrat zelo priza
devni. Ta nljihova prizadevnost 
pa ni bila opazna le na volišču, 
ki je nadvse lepo urejeno priča
kalo prve voMlee, temveč je bilo 
marljivo pospravljeno tudi ob 
samem gradbišču.

Ni kaj, fantje so se potrudili. 
Med njimi še posebno mladinci 
Jakov Pejič, Juro Kakeševič in 
Mico Pijetkovič.

Nataša KeržanObrat družbene prehrane EMO
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Mladi v svetu
Delo mladine na mednarodnem področju

Po prvem dnevu kongresa, 
plenarnem zasedanju, je drugi 
dan kongres nadaljeval delo v 
petih komisijah: v komisiji za 
družbeno-ekonomsike odnose, ko
misiji za razvoj političnega si
stema socialistične samoupravne 
demokracije, v komisiji za inte
resne dejavnosti in komisiji za 
mednarodne odnose. V zadnji 
komisiji sem tudi sam sodelo
val, zato bi na kratko opisal, 
kakšne so bile in so naloge mla
dine na mednarodnem področju.

Med IX. in X. kongresom se 
je aktivnost ZSMS na mednaro
dnem področju odvijala na osno
vi resolucije in akcijskega pro
grama ter v skladu s politiko 
neuvrščene zunanje politike in 
mednarodnih odnosov SFRJ, na
še republike, ZKJ in mednarod
ne deajvnosti ZSMJ. Mladina je 
sodelovala v številnih mednarod
nih stikih in iniciativah mladih, 
zlasti na področju sodelovanja

s sosednimi deželami. V neka
terih sosednih deželah še vedno 
ne spoštujejo osnovnih pravic, 
ki gredo narodnostnim skupno
stim jugoslovanskih narodov. 
Zato moramo mladi odločno 
podpirati njihov boj za vsestran
ski in svoboden politični, eko
nomski, socialni in kulturni raz
voj. Prispevati moramo v boju 
za odpravo ostankov koloniali
zma, rasne diskriminacije na ju
gu Afrike, ob krizah na bliž
njem vzhodu, Cipru in drugje. 
Še bi lahko našteval področja, 
kjer moramo mladi prispevati 
čimveč, da se ti problemi odpra
vijo.

Tudi mladi v Ingradu mora
mo dati svoj delež. Zavedati se 
moramo, da je majhno število 
mladine v svetu, ki ima takšne 
pogoje za ustvarjanje svojih živ
ljenjskih ciljev, kot jih imamo 
mi.

Bogdan Košenina

V počastitev kongresa 
smo sodelovali

V času priprav in med samim kongresom so potekale številne 
kulturne prireditve in športna tekmovanja, ki so jih organizirale 
osnovne organizacije mladine.

Tako smo se udeležili tekmovanja v malem nogometu, ki ga je 
pripravila mladina Cestnega podjetja iz Celja. Ingrad so zastopali 
učenci iz domske Skupnosti in osvojili prvo mesto ter pokal v traj
no last. Naš Siifet čorbdč pa je postali najboljši strelec turnirja. 
Čestitamo!

Udeležili srno se tekmovanja, ki ga je organizirala mladima GP 
Tehnika iz Ljubljane pod geslom teden mladih GP Tehnika. Za
stopala nas je osnovna organizacija TOZD GO Ljubljana iin sicer v 
šahu in nogometu ter osvojila drago mesto. Tudi njlim veljajo za 
sodelovanje in dosežene rezultate iskrene čestitke.

V Celju pa so se naše osnovne organizacije ZSMS udeležile 
orientacijskega pohoda, ki ga je organizirala OK ZSMS Celje v po
častitev 10. kongresa.

Franci Ramšak

Čaka nas 
odgovorno delo

Vtisi s kongresa — Veliko o nalogah mladih gradbincev
Lepo okrašena Nova Gorica, 

kakor tudi sama kongresna dvo
rana, je slavnostno pričakala de
legate ter goste X. kongresa 
ZsjMS. Prvi dan je potekal v 
znamenju plenarnega zasedanja, 
kjer so bila potrjena delovna te
lesa kongresa, -med drugim,i pa 
tudi prebrani pozdravni telegra
mi, med katerimi je bila še po- 
seono spodbudna brzojavka tov. 
Edvarda Kardelja.

Posebno lepo so se potrudili 
prebivalci Nove Gorice prvi ve
čer, ko so pripravili za vse dele
gate, goste In domačine lep kul
turni program, ki se je končal z 
dolgim ognjemetom ter napisom 
»NAŠ TITO«.

Drugi dan je potekal v delu 
vseh petih komisij. Ena od teh 
komisij je bila tudi komisija za 
Uruzbeno-ekonomske odnose, v 
kateri sem sodeloval tudi sam. 
Delo komisije je potekalo v kon
gresni dvorani in je bilo zelo ži
vahno ter delovno. Sicer pa je

leč pod tistim, kar hi lahko bila 
itd. Delegati so se v svdjih raz
pravah, katerih je bilo preko 60, 
dotaknili tudi problemov in na
log na področju kmetijstva, mla
dih v krajevnih skupnostih, o 
položaju invalidne mladine, med 
urugum pa tudi o nalogah in 
mestu mladih gradbincev. Grad
binci smo v svojih razpravah 
poudarili današnjo situacijo in 
opozorili, da je zelo neprimerno 
primerjati panogo gradbeništva 
z ostalimi panogami (promet, 
industrija ...). Govorili smo o 
nalogah ter problemih, ki jih 
srečujemo mladi pri svojem de
lu, o zaposlovanju delavcev iz 
drugih republik, med drugim pa 
tudi o delu privatnih skupin.

Siveda ni moč opisati vseh 
vprašanj, ki smo jih obravnava
li, velja pa povedati, da so bili 
predlagani in sprejeti mnogi ko
ristni predlogi, sugestije in Skle
pi za nadaljnje boljše dello mla

dih na tem področju. To je bilo 
potrjeno tudi zadnji dan na ple
narnem zasedanju.

Poudariti velja, da bo moč za- 
s-tavjene naloge uresničiti le z 
doslednim delom, kar še pose
bej drži za resolucijo kot te
meljno vodilo mladih v pokon- 
gresnem obdobju. Potrjen je bil 
tudi -statut ZSMS, v katerem so 
določene novosti predvsem gle
de organizacijske sheme delova
nja občinskih konferenc in re
publiške konference ZSM Slove
nije. Predlagano in potrjeno je 
bilo -novo vodstvo ZSMS. Za no
vega predsednika je hi izvdijan 
BORIS BAVDEK. Še zahvalna 
beseda novega predsednika ter 
zahvala dosedanjemu vodstvu, 
predvsem pa še dosedanjemu 
predsedniku LJUBU JASNIČU za 
ves trud in delo, vse priznanje 
vsem Novogoričanom za odličen 
sprejem in organizacijo, pozdrav
ni telegram tov. TITU, v kate
rem smo mu obljubili, da bomo 
še vnaprej čuvali tradicije NOB, 
seveda pa tudi uresničevali na
loge, ki nam jih nalaga ZK kot 
avantgarda delavskega razreda, 
z željo, da bi nas še dolgo, dol
go vodil. Kajti mladi smo si iz
brali »TITOVO POT«. Nato pe
sem »DRUŽE TITO, MI TI SE 
KUNEMO...«, nepopisan aplavz 
vseh prisotnih delegatov in go
stov ter ob skandiranju TITO- 
PARTIJA — MLADINA-AKCIJA 
je bil zaključen X. kongres ZSM 
Slovenije.

Franci Ramšak

bila to komisija, ki je bila naj
številčnejša, med drugim pa je 
zajela vrsto nalog ter problemov 
in nakazala rešitve za nadalljne 
boljše delo mladih na -tem po
dročju. Veliko je bilo povedane
ga glede vključevanja mladih v 
samoupravljanje, o uresmičeva 
nju ustave ter še posebej zako
na o združenem delu, o delegat
skem sistemu, tudi o ustanav
ljanju novih TOZD kot temelj
nih oblik odločanja delavcev v 
združenem delu, o informiranju 
ki ga bo treba v bodoče bolje 
vključiti v naš si-stem samo
upravljanja, o kulturi, M je zda-
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Predstavljamo vam
NAŠA DELEGATA NA 10. KONGRESU ZSMS V NOVI GORICI

Ni naključje, da ata letošnjemu jubilejnemu kongresu slovenske 
mladijne prisostvovala dva delegata iz naše OZD. Delo prinaša sado
ve in seveda tudi priznanja.

BOGDAN KOŠENINA, predsednik Osnovne organizacije ZSM 
v Skupnih Službah in sekretar Koordinaci jiske konference ZSM 
v OZD.

Bogdan, izbrali smo te mladinci trinajstih osnovnih organizacij, 
da nas zastopaš na tako velikem zboru kot je kongres. Na kratko 
prosim opiši, kakšna je bila tvoja pot pri delu med mladimi, da ti 
je bila zaupana tako velika čast?

»Moje aktivnejše delo med mladimi v delovni organizaciji se je 
pričelo po odSluženju vojaškega roka, ko sem bil izvoljen za pred
sednika Osnovne organizacije ZSM v Skupnih službah. Avtomatično 
sem se vključil v delovanje na ravni KK.

Dejavnost v osnovni organizaciji je bila izražena v več akcijah: 
organiziranju izobraževalnih predavanj, kviza znanja, eno najbolje 
organižiraniih iger mladosti doslej, sodelovanje pri vseh proslavah 
in aktivno sodelovanje v vseh samoupravnih organih. Poudariti 
moram, da je ravno v Osnovni organizaciji Skupnih služb največja 
težava v neaktivnosti večine in tako smo primorani, da nas peščica 
opravi vse. Po poteku prve mandatne dobe mi je bila na podlagi 
dela v osnovni organizaciji referenta v koaii-l naaljdki konferenci 
zaupana še naloga sekretarja KK ZSM v OZD. Med tem časom sem 
obiskoval še dve politični šoli, na Golovcu iin 12-dneivno na Teharju.

Poleg dela med mladimi v podjetju pa sem vseskozi iz osnovne 
šole aktiven še v krajevni Skupnosti«.

FRANCI RAMŠAK, sekretar Koordinacijske konference ZSM v 
OZD, član občinske konference ZSMS in član Koordinacijskega sve
ta SOZD Giposs.

Zaupanje si si pridobil z delom na treh področjih delovanja mla
dine, ki smo te delegirali na kongres. Kje si pričel ti?

Že kot učenec v mladinskem domu sem bil izbran za vodjo 
knjižnice, resneje ipa se je moja aktivnost pričela na Proizvodnih 
Obratih, kjer smo kot pobudniki boljše organiziranosti mladih pri
čeli leta 1973. Kot predsednik mladine na Proizvodnih obratih sem 
bil v pripravljalnem odboru za organiziranje mladine v okviru pod
jetja. Izvoljen sem bil za predsednika konference in to funkcijo 
sem opravljal do odhoda na endletno politično šolo v Dobrni. Sti
ka z mladimi v podjetju in na nivoju občinske konference, sem tudi 
član konference Mladih delavcev, nisem izgubil. Po šdli smo bili 
Ingradoivi mladlindi organizatorji ustanovne konference mladih 
SOZD Giposis. Rezultat takšnega dela, ob pomoči vseh ostalih druž
benopolitičnih organizadij, je vidno uspešno delo po osnovnih or
ganizacijah, v koordinacijski konferenci, sodelovanje z občin-Sko 
konferenco Celje in konferenco ZSM SOZD Giposs«.

Kongres je potekal po komisijah, kjer sta aktivno sodelovala. 
Problem mladih v gradbeništvu je specifičen in še vedno zelo pereč. 
Predkongresne priprave so potekale na vseh nivojih in pripomogle, 
da so z našimi pripombami tudi dopolnili kongresno resolucijo. 
Kongres je za nami. Kaj nas čaka v prihodnje?

Bogdan: »Pat dela se nadaljuje, vendar se maramo zavedati, da 
so kongresni zaključki prinesli še večje obveze, dosledno moramo 
izvajati zadane naloge in predvsem delovati akcijsko.«

Iranci: »Moč zastavljenih akcij burno lahko uresničili le z re
snimi delom vseh in to ne polovičarsko.«

Ob koncu se naša delegata zahvaljujeta vsem za zaupanje in 
obljubljata, da bosta pridobljeno znanje prenesla v prakso Skupaj 
z nami vsemi.

Majda Tavčar

Franci Ramšak in Bogdan Košenina

Odmevi z MDA Kožbana '78

Besede so premalo
Spominjam se, ko so mi pri

povedovali starejši prijatelji, da 
kdor gre enkrat v brigado je ni
koli ne pozabi. Žulji izginejo, 
pozabimo težave, ne pozabimo 
pa prijateljstva. Govorili so mi 
tudi o marsičem drugem. Meni 
je bilo to všeč, zato sem se od
ločil, da pojdem tudi sam v 
brigado.

Te dni sem slekel brigadirsko 
uniformo in ko urejam spomi
ne, se mi zdi, da sem bil pre
varan. Ne, niso mi prijatelji la
gali, le da so mi povedali pre
malo o življenju in delu v bri

gadi. Zdaj sam pripovedujem 
drugim in se mi čudijo. Toda, 
tudi sam ne morem in ne znam 
povedati vsega, kar mlad človek 
doživi v brigadi. Pripovedujem 
o tem, kako utrujenost izgine z 
Lic, ko se oglasi pesem, močna 
in orna, kot so močne in zdrave 
roke mladincev. Toda vsega se 
me da povedati, to je treba do
živeti. Ko stopaš s krampom in 
lopato v roki po istih poteh, po 
katerih so stopali naši očetje z 
orožjem v roki, se misel kar ne 
more odvrniti od tega in samo 
še močneje primeš za kramp.

CfifU&cl oteok
Ko bom velik bom brigadir.
Imel bom velik kramp in ogromno lopato.
Ko bom velik bom brigadir.
Kopal bom globoke jarke in delal široke ceste. 
Ko bom velik bom brigadir.

Šola življenja
V Kožbanii sredi Goriških brd 

je utihnila brigadirska pesem. 
Utihnili so krampi, lopate in

Značka, ki jo je prejel Rranc 
Remšak iz TOZD Lesni obrati

kompresorji. Brigadirji so od
šli, ositali pa so kilometri nove
ga vodovoda, prijateljstvo in le
pi spornimi.

V zadnji izmeni je sodelovala 
tudi MDB Slavko Šlander iz ob
čine Žalec. Mladinska delovna 
brigada Slavko Šlander je bila 
proglašena za najboljšo brigado 
na MDA Kožbana 78, kar potrju 
jejo tudi številna priznanja. Bil 
sem v tej brigadi. Delovno nor
mo je kljub težkemu terenu pre
segala za 145,6 'j,,, oceno za druž
benopolitično ddlo pa je dobila 
9,65. Brigada je dobila številna 
priznanja, med drugim tudi trak 
akcije, na katerega smo bili bri
gadirji! najbolj ponosni, in pa 
deset udarniških značk. Bili smo 
petkrat udarni.

Sklenili smo številna nova pri
jateljstva, bogatejši smo za mno
ge izkušnje, pa tudi stopnja zre
losti se je okrepila, kajti MDA 
ije v resnici preživela kratko šo
lo življenja.

Franc Remšak

Evidentirani
kandidati

Na zadnji seji KS ZSMS GIP 
Ingrad, ki je bila skupaj s KS 
ZSMS SOZD Giposs, je bila ob
ravnavana predvsem predkon
gresna dejavnost ter nekatere 
tekoče naloge. Omeniti velja, da 
je bila sklepčnost dobra. Ne
opravičeno sta izostala le dva 
čit.-na, predsednika osnovnih or
ganizacij Celje in Žalec, Drago 
Svoboda in Ivan Vrenko, ki smo 
ju predlagali v postopek disci
plinski komisiji.

KS je potrdil listo evidentira
nih kandidatov za posamezne 
funkcije pri KS Ingrad.

Za mesto predsednika KS so 
evidentirani: Zdenka Skdkič,
Bogdan Košenina in Franci Ram
šak. Za elana komisije za samo
upravne akte je predlagana Me

tka Tramšek In za predsednika 
disciplinske komisije Franci 
Ramšak.

O vseh možnih kandidatih mo
rajo razpravljati osnovne orga
nizacije po temeljnih organiza
cijah in o sklepih obvestiti KS.

Soglasno je bila potrjena MDA 
»Dani Kerkoš«.

V razpravi je predlog o višji 
članarini, ki se bo nakazovala 
ob delitvi osebnih dohodkov na 
žiro račun KS Ingrad. Učenci 
bodo plačevali 5 din, vsi ostali 
do 27. leta starosti pa 10 din.

Pri ocenitvi dela mladih v do- 
mu je bilo ugotovljeno, da mla
di v domu dobro delajo, le da 
o tem premalo seznanjajo osta
le. Zato v bodoče na vsak se
stanek povabijo čana KS ZSMS 
Ingrad.

Za MDA Šamac — Sarajevo 
sta bila dodatno predlagana in 
potrjena Jože Šeško in Čedo Su
botič. Franci Ramšak
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Kako najhitreje do stanovanja
Zakaj je pot še vedno dolga?

V strukturi tistih, ki še čaJka- 
jo na reševanje stanovanjskega 
prdblema (gradnja ali /nakup la
stnega stanovanja oziroma hiše, 
družbeno stanovanje), je preko 
90 % mladih delavcev. Med sta
rejšimi so 'le takšni, (ki prosijo 
za zamenjavo manjšega stano
vanja za večje oziroma z Višje
ga nadstropja za nižje iz zdrav
stvenih razlogov in tisti, ki ob
navljajo ali dograjujejo starejše 
hiše. Gre torej za mlade druži
ne, ki si šele ustvarjajo naj
osnovnejše pogoje za žiVljenije, 
med katerimi je prav gotovo 
najpomembnejše stanovanje.

Pot do stanovanja je žal dol
ga, še zlasti zato, ker je malo 
možnosti za hitro zmanjševanje 
primanjkljaja stanovanj samo z 
družbenimi sredstvi. Brez sred
stev delavcev se pot do stanova
nja nikoli ne bo bistveno skraj
šala zaradi precejšnjega menja
vanja delavcev v gradbeništvu. 
Z zaposlovanjem novih delavcev 
nastajajo tudi nove potrebe po 
stanovanjih.

Verjetno bo za vse, ki razmi
šljajo o možnostih rešitve last
nega stanovanjskega problema, 
zanimivo, kako smo reševali sta
novanjsko problematiko v letih 
1977 in 1978.

Z rednimi stanovanjskimi 
sredstvi, ki ostanejo pri podjet
ju, z dodatnim stanovanjskim 
prispevkom (2 % od bruto OD 
namensko za samška stanova
nja) in zlasti z bančnimi poso
jili smo uspeli:
— omogočiti vselitev v družbe

na stanovanja 36 delavcem 
(upoštevana stara in nova 
stanovanja);

— odobriti posojila 113 individu
alnim graditeljem in tistim, 
ki so si v starejših lastnih 
hišah izboljšali stanovanjske 
pogoje z adaptacijo, ali pa so 
kupili novo lastno stanovanje 
v bloku;

— kupiti 235 novih ležišč v ob
jektih malih stanovanj za 
samske delavce (115 v Ljub
ljani in 120 v Celju).

Preko samoupravnih sta
novanjskih skupnosti je bilo po
leg tega rešenih:

— 12 delavcev z dodelitvijo so
lidarnostnega stanovanja, od 
tega: 7 v Celju, 1 v Šentjur
ju, 3 v Žalcu in 1 v Šmarju 
pri Jelšah;

— 4 delavcem je odobreno po
sojilo za dograditev hiš.

V teh podatkih so zajeti de
lavci iz vseh TOZD, izvzemši 
TOZD Gradbeništvo Rogaška 
Slatina v letu 1977.
Koliko je še nerešenih proble
mov?

Ob koncu oktobra letos je bi
lo v evidenci skupno 184 pro
šenj za stanovanje, od tega 29 
za zamenjavo. Po razdelitvi po
sojil individualnim graditeljem 
je ostalo nerešenih 57 prošenj 
za posojila. Teh ni bilo mogoče 
upoštevati zaradi /premajhnih 
sredstev, ali pa niso izpolnjevali 
pogojev po pravilniku. Razlag 
za premajhna sredstva za poso
jila je poraba ledeh za družin
ska in samska stanovanja. Tudi 
v prihodnjem letu se finančno 
stanje stanovanjiskega sklada ne 
bo bistveno izboljšalo, iker je 
potrebno nadaljevati s sanacijo 
obstoječih samskih objektov in 
gradnjo novih. Poleg /tega smo

v podjetju dolžni zagotoviti la
stno udeležbo sredstev za najem 
dolgoročnega posojila preko sa
moupravnih stanovanjskih skup
nosti za nakup družbenih stano
vanj, saj v ta namen združuje
mo pri teh namenska sredstva 
po samoupravnem sporazumu 
oziroma odloku določene občin
ske skupščine, v kateri imajo 
naše TOZD svoj delež. Majhne 
so tudi možnosti za zvišanje vi
šine posojila iz 100.000 na višjo 
kvoto, kar bi bilo nujno. Najbrž 
bomo morali razmisliti o dodat
nih sredstvih tako podjetja kot 
o sredstvih pričakovallcev sta
novanj .
Kako skrajšati pot do stanova
nja?

Dosedaj je bilo potrebno ča
kati na družbeno stanovanje več 
kot 3 'leta. Tudi 3-1 etn o čakanje

z '^1

je za mlado družino dolga doba 
in ne samo to. To obdobje je 
polno problemov, ki izhajajo iz 
utesnjenih in včasih skrajno ne
primernih stanovanjskih prosto
rov pri privatnikih ali pri star
ših. V podobnih razmerah sta
nujejo tudi tisti, ki se odločajo 
za gradnjo ali nakup lastnega 
stanovanja oziroma hiše. Ne
dvomno so pričakovalo družbe
nih stanovanj na boljšem od 
slednjih, saj jim ni potrebno 
storiti ikaj več kot čakati in opo
zarjati ustrezne službe v pod
jetju ali pri samoupravni sta
novanjski skupnosti za hitrejšo 
rešitev. Stanovanje vendarle ni 
ie socialna dobrina, ampak tu
di ekonomska. Dosedanji način 
dodeljevanja družbenih stano
vanj je puščal povsem ob strani 
aktivnost bodočega stanovalca, 
da tudi sam po svojih finančnih 
zmožnostih kaj prispeva ik re
šitvi lastnega stanovanjskega 
problema.

Tako slovenska ustava kot oba 
kongresa Zveze komunistov (re
publiški in zvezni) vsebujejo do
ločila in podpirajo /težnjo, da 
delovni ljudje predvsem sami 
skrbijo za reševanje svojega sta
novanjskega vprašanja, pri tem 
pa jim družba samo pomaga, ne 
pa v celoti rešuje. Nihče torej 
ne bi smel pričakovati, da bo 
nekdo drug namesto njega od
ločal o tem, kako bo on stano
val.

Iz dosedanjih ugotovitev sle
di, da je za hitrejše reševanje 
stanovanjske iprdblematike nuj
no potrebno namensko varčeva
nje za stanovanje. S tem bi mo
rali sproti seznanjati /zlasti mla
de delavce, ali že celo vajence, 
dijake in študenlte. Če sledimo 
vsebini razprav ina različnih se
stankih mladih, imamo prilož
nost ugotoviti, da smelo razprav
ljajo tudi o načrtovanju boljše

ga In hitrejšega reševanja sta
novanjskih problemov mladih. 
Nejasna možnost za rešitev te
ga problema jih ovlira tako pni 
ustvarjanju lastne družine kot 
pri napredovanju v poklicu. Sa
mi niso /krivi, da po vložitvi 
prošnje za stanovanje /ne Storijo 
več kot preprosto čakajo še na 
odločbo.

V našem podjetju smo delno 
že opravili z neaktivnostjo pri 
pridobivanju stanovanjske pra
vice, saj imamo v praviMk 
vgrajen sistem lastne udeležbe 
v odstotku od vrednosti stano
vanj a> v katero se delavec vseli.

Od novembra letos bo moral 
vsak pred vselitvijo v družbeno- 
stanovanje vplačati lastno ude
ležbo (za novo in staro stano
vanje). Višina bo odvisna od 
vrednosti stanovanja in finan
čne zmožnosti delavca. Znašala 
bo najmanj 3 % do največ 17 P/ft 
od vrednosti stanovanja. Tako 
bomo vsaj delno odpravili ne
enakost med imetniki stanovanj
ske pravice na družbenih stano
vanjih in tistimi, ki si stanova
nje kupijo ali zgradijo oziroma 
prenovijo sami. Bodimo odkri
ti, da tudi s tem še nismo opra
vili vsega. Marija Gazvoda

(Prihodnjič: Oblike in pogoji 
varčevanja).

S ggi po gradbiščih

Poslovno stanovanjski blok v Slovenskih Konjicah

Hala »Comet« Zreče predana namenu v oktobru

»Dijaški dom« v Celju gradi TOZD GO Laško
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KADROVSKE VESTI

Prišli - odšli
OBVESTILO ČLANOM KOLEKTIVA

Udeležencem NOB
Samoupravni sporazum o pravicah in obveznostih iz zdrav

stvenega varstva Regionalne zdravstvene skupnosti Cellje določa:

Da borci NOB pred 9. 9. 1943 oziroma 13. 10. 1943, vojaški 
inivallidi, imetniki partizanske spomenice 1941 ob uveljavljanju 
posameznih oblik zdravstvenega varstva in nemedicinski del 
oskrbe v bolnišnicah, specialnih zavodih in institutih ter narav
nih zdraviliščih ne prispevajo k stroškom za zdravstvene storit
ve, zdravila in pripomočke.

Borci NOV, ki imajo v času udeležbe v vojni ali čas aktivne
ga in organiziranega dela za NOB priznan v dvojnem trajanju 
najmanj od 1. 1. 1945 do 15. 5. 1945 ne prispevajo k stroškom:

— za zdravstvene storitve za zdravila ob prevzemu v lekarni 
na recept,

— za kurativne zdravniške preglede v dispanzerju za borce aili 
splošnih ambulantah,

— za zdravniško zdravljenje.

Borci NOB morajo za uveljavljanje teh pravic potrditi zdrav
stveno izkaznico s predložitvijo odločbe o priznanju dvojnega 
štetja aktivne udeležbe v NOB pri pristojnem občinskem uprav
nem organu tiste občine, v kateri ima Stalno bivališče.

Borci NOV, občani celljiske občine, to potrditev opravijo pri 
referentu za borce NOV Antonu Čdku, soba št. 47, pritličje skup
ščine občine Cel je.

Kadrovska služba

Strokovni ogled

Sepitembra in oktobra se je 
zapoLsIlilo 114 novih delavcev. Kar 
36 je mladih kvalificiranih de
lavcev, ki so uspešno zaključili 
triletno šolanje. Nadalje 5 teh
nikov — pripravnikov, štirje 
gradbeni in en ekonomski teh
nik. Za planško-analitski sektor 
smo sprejeli dva organizatorja 
o/liroma programerja za avto
matiko obdelavo podatkov. Za 
potrebe delavskega naselja 
(stolpnica malih stainbvainj) smo 
sprejeli šest čistilk. Ostali so 
v glavnem gradbeni delavci.

Iz JLA so se vrnili:

Voh Aleksander, gradbeni:, te
hnik in Težak Dušan, KV zidar
— v Slovenske Konjice. Dujalko- 
vič Nedeljko, gradbeni delavec
— v Celje. Vekuš Draguitfim, grad
beni delavec — v Žalec. Kam
puš Aleksander, priučen pleskar
— v Proizvodne Obrate. Čevnik 
Rado, diplomirani pravnik — v 
Skupne Službe.

Po zaključeni poklicni rehabi
litaciji sta se zaposlili a tudi:

Pečnliik Janez, štrdjnik — v 
Žalcu in Švab Anton, tehnični 
risar — v Projektivnem biroju.

Na novo življenjsko pot je sto
pil:

Ljiutič MLralem iz Žalca.

Naraščaj v družini so dobili:
FaZlič Ahmed, sina Admira iz 

Slovenskih Konjic. Selič Drago, 
hčer Martino; Alihodžič Redžep 
hčer Ediso; Hasanbegovič Ibro, 
hčer Samiro; Okanoviič Ziknija, 
sina Vahida in Kuburaš RaSim, 
sina Blvlisa — vsi iz Celja. Kara- 
hodžič Kasim, hčer Miirsado; 
Granula Dragoljub, hčer Du
bravko — oba iz Medloga. Ci
zej Ignac, sina Igorja — Iz Le
snih obratov. Milojavič Djordjo, 
hčer Adrijano; Durmiiševič Za- 
jim, sina Sejada in Gorup V je-

Jubilanti
Po naknadnih ugotovitvah sa

moupravnih organov so upravi
čeni do jubilejne nagrade v tem 
letu še naslednji:
30 let:

Kovač Franc, skladiščnik; Kro- 
šel Rafael, ključavničar; Pajk 
Franc, miner; Rihter Leopold, 
miner; Rihter Silvester, strojnik; 
Šivavec Franc, strojnik; Toman 
Albert, miner An Vrečer Herman, 
delovodja — vsi iz Medloga (ka
mnolom Liboje).
20 let:

Ogrinc Franc, tesar; Pavleko- 
vič Ignac, zidar; Šprajc Albin, 
gradbeni tehnik; Unvendorben 
Marjana, gradbeni tehnik; Fer
jančič Karl, šofer — vsi iz Ro
gaške Slatine. Petrej Alojz, zi
dar iz Cdlja. Sorčan Edvard, mi
zar iz Lesnih obratov in Pintar 
Milena, ekonomski tehnik iz 
Skupnih služb.
15 let:

Blagšič Anton, gradbeni delo
vodja; Fidler Anton, čuvaj: Fi- 
strič Anton, tesar; Hohnjec Stje- 
pan, tesar; Kitak Rudi, knjigo
vodja; Lojen Stanko, zidar; Mr-

fcoSlav, sina Silva — vsi iz Šent
jurja.

Upokojena sta bila:

OSEK ANTON, rojen 25. 5. 
1918, gradbeni delavec iz Roga
ške Slatine, oziroma Medloga.
V podjčtju je bil zaposlen od 
3. 9. 1974 do 4. 9. 1978, ali sku 
pa j 4 leta. Stalno živi v ličju št. 
17, p. Rogaška Slatina — sta
rostno upokojen.

JAVERŠBK SILVO, rojen 27 
11. 1927, tehnolog iz Skupnih 
služb. V podjetju je bil zapošlen 
od 1. 11. 1957 do 30. 10. 1978, 
ali skupno 21 let. Stalno živi v 
Celju, Čopova uica 9. — Upo
kojen je bil invalidsko.

V JLA so odšli:

O kič Hasan, gradbeni delavec 
iz Celja; Petrovič Vukadin An 
Djurič Milorad, gradbena delav
ca iz Šentjurja; Lukič Slavko, 
gradbeni delavec iz Ljubljane; 
Horvat Matija, gradbeni tehnik 
iz Medloga; Ambrož Milan in 
Pušnik Drago, inštalaterja cen
tralne kurjave iiz Proizvodnih 
obratov; Drofenik Branko, Ne
žmah Božidar in Vešiigaj Rudi, 
KV zidarji iz Rogaške Slatine.

V tem obdobju je odšlo sku
paj 73 delavcev. POleg že ome
njenih je na lastno ždijo odšlo 
51 delavcev, v poskusni dobi pa 
8 delavcev.

Jožica Verdnik

ZAHVALA

Ob boleči izgubi dragega oče
ta Ivana EMERŠIČA se naj iskre
ne j e zahvaljujem kolektivu
TOZD GO Laško ter DS SS za 
izrečeno sožalje in darovano cve
tje.

Ivan Emeršič

njevica Branko, strojnik; Novak 
Miroslav, zidar; Pavlič Stjepan, 
tesar; Pezdir Boris, gradbeni de
lovodja; Podhraški Josip, žiidar; 
Rebernjak Štefka, telefonistka; 
Rezek Jožef, zidar; Romih Gi- 
zela, administratorka; Valjan Jo
žo, gradbeni delovodja; Zajec 
D ragu t in, zidar; Fink Alojzij, te- 
racer; Grušovnik Albin, gradbe
ni delovodja — vsi iz Rogaške 
Slatine. Gollavšek Franc, zidar 
iz Žalca; Cizej Ivan, nabavtljač 
iz Proizvodnih obratov in Bri
novec Štefka, materialni knjigo
vodja iz Skupnih služb.
10 let:

Antol-inc Karel, Bek Janez, 
Berk Jožef, Gerič Mahmut, Ge
rič Nijazija, Cesarec Alojz — 
zidarji; Gretič Drago, Jainželc 
Alojzij, Kuternik Jakob — tesar
ji; Jutrliša Mijo, Leskovar Maks, 
Tepeš Slavko, Vince! Milan, Ra
ko Jože — zidarji; Novak Ga
brijel, Novak Mirko — tesarja; 
Šol man Franc, Šol man Jožef, 
Vreš Franc — gradbeni delavci; 
Karlin Jože, strojnik; Miloševič 
Milenko in Stankovič Slobodan 
— šoferja; Artič Valentin, skla
diščnik; Kuraj Viktor, mizar; 
Nežmah Josip, avtomehanik; 
Strokec Zvonko, gradbeni teh
nik — vsi iz Rogaške Slatine. 
Kosem Marija, gradbeni tehnik 
iz Žalca.

Društvo gradbenih delovodij

Po nekajletnem mirovanju je 
bil konec 1976. leta občni zbor 
Društva gradbenih delovodij 
celjske regije. Izvoljeni so bili 
njegovi organi in sprejet delov
ni program, ki ga je novo Vod
stvo pričelo tudi uresničevati.

Tako smo si lani ogledali grad
njo naše prve nuklearne elek
trarne v Krškem, ob koncu sep
tembra letos pa smo organizi
rali strokovno ekskurzijo na 
gradbišča motela Tepanje, mo
sta čez Dravo pri Borlu, k elek
trarni Srednja Drava v Forminu 
in ob tej priložnosti si ogledali 
tudi zapornice z zajetjem. Mi
mogrede smo bili na maribor
skem letališču.

Zanimiv je bil ogled gradnje 
mostu čez Dravo pri Borlu. De
la opravlja naš konjiški kolek
tiv. Seznanili smo se z delom 
z opaži Hiinnebedk, isicer pa je 
bila škoda, da nismo dobili več 
tehničnih pojasnil.

Ogled hidroelektrarne je bil 
zelo zanimiv in strokovno po
jasnjen. Po obišku vseh grad
bišč smo se ustavili v Oplotnici, 
kjer smo kosilo povezali s to
variškim srečanjem.

Od 135 članov Društva se je

strokovnega izleta udeležilo 65, 
iz naše delovne organizacije 34 
delovodij.

Vsem, ki so nam omogočili 
strokovni izlet, se iskreno zahva
ljujemo.

Predsednik 
Štefan Klenovšek

Zaščitimo se proti gripi
Tiste člane kolektiva, ki so se prvič cepili proti gripi, obveščamo, 

da bo DRUGO CEPLJENJE 18., 19. in 20. decembra 1978 na enak 
način kot prvo.

Le dvakratno cepljenje je uspešno, zato drugega ne smemo iz
pustiti.

O točnem času in zbirnem mestu bodo TOZD pravočasno obve
ščene.
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Bil je lep izlet • • • CELJE - CELJE - CELJE - CELJE

V sredini oktobra smo se čla 
ni kolektiva Delovne skupnosti 
skupnih služb odpravili na pot 
po Dolenjski.

Peljali smo se proti Brestanici 
in se najprej ustavili na gradu, 
kjer je bilo v letih okupacije 
preselitveno taborišče za naše 
ljudi.

V gradu je stalna razstava 
muzejske vrednosti, ki opozarja 
na vso krutost okupatorja in 
domačih izdajalcev, ki so na 
najbolj nečloveški način hoteli 
odpraviti vsako sled za Sloven
ci.

V gradu je sedem razstavnih 
sob. Vse, ki smo si jih ogledali, 
je naijbolj pretresla slika ma
tere, kateri trgajo iz naročja dva 
otroka. Tisti, ki smo vojno vi
hro že okusili, smo se znova 
spomnili vseh grozot. Marsiko
mu je zdrsnila solza po licu.

Razstava je veliko opozorilo 
in trajen dokument časa, zato 
priporočam organizacijam, da 
popeljejo svoje člane na ta grad 
in da te prostore in razstavlje
no gradivo vidi zlasti mladi rod.

Po ogledu razstave je delega
cija naše skupine položila k spo
meniku v Brestanici venec.

je vse: obnovljen je samostan, 
nove so slike v razstavnih pro
storih itd. Samo iz samostana 
Pleterje je tu razstavljenih več 
kot trideset slik, ki jih je v traj
no last Kostanjevici poklonil po
kojni prior. Neprecenljive so sli
ke našega akademskega slikarja 
Božidarja Jakca. Videli smo 
Gorjupova dela, in še im še. Za 
Kostanjevico bi morali imeti več 
časa.

Po kosilu smo odšli na trim 
pohod na Malkovec. Imeli smo 
enkraten razgled po dolenjskih 
ravnicah in gričih. Na trimu 
smo vldklli vrv, tekali, skakali 
in se sprostili v popoldanskem 
soncu. Veliko smo peli. Naš so
list Mahjam Ostruh mas je prev
zel im ganil.

Veselili smo se in žal nam 
je bilo vseh, ki niso bili z nami. 
In tako se človek nehote vpra
ša, zakaj na takem izletu nismo 
zjdruženi vsi, prav vsi? Na ta
kih srečanjih se utrjuje tovari
štvo, človek se sprosti... skrat
ka, takšna srečanja so nam po
trebna. Vsem in me lle nekate
rim.

IZlet. Niti sledu o pijančeva
nju. Bili smo kot ena družina,

Ivo Steble, Franc Vrbnjak in Nevenka Kučer so položili venec k 
spomeniku v Brestanici

dobil v naših očeh priznanje tudi o uspešnih poslih šentjur- 
strokovnega, kvalitetnega in po- skega TOZD Ingrad, 
štenega gradbenega podjetja. Ču
timo za dolžnost, da to povemo Ribiška družina Celje
javnosti, ki naj bo informirano Franc Vitamc

PRAZNIK KRAJEVNE SKUPNOSTI »SLAVKO ŠLANDER«

Krajevna skupnost »Slavko Šlander« je praznovala svoj dan 
75. oktobra. Omenjena KS je letošnji dobitnik »Šlandrove nagrade«,

Nogometaši na sliki so nastopili za krajevno skupnost »Slavko 
Šlander« (med njimi so tudi člani Ingrada) proti enajsterici Kladi- 

varja in jo premagali s 5 : L

ki jo je prejela za uspešno in razgibano delo na raznih področjih 
družbene dejavnosti.

Del uspehov je vezan tudi z našo delovno organizacijo. 'Ingrad 
je ena prvih OZD, ki je po sprejetih stališčih SZDL navezala stike 
im sprejela sodelovanje na področju telesne kulture in športne re
kreacije s KS, v kateri ima sedež.

Ob prazniku KS smo prejeli pismo: »Zahvaljujemo se za po
moč in razumevanje v skupnem delu na področju športne rekrea
cije. Dobršen del krajanov je zaposlenih v vaši OZD, kateri se ak
tivno vključujejo v razne dejavnosti, ki jih organizira krajevna sku
pnost. Želimo, da se medsebojni odnosi še bolj Utrdijo im da akcij
ske naloge rekreacije organiziramo vzajemno, kar bo v pomoč sin
dikalni organizaciji, pripomoglo pa bo tudi razmahu krajevne skup
nosti«.

VSEGA 421 STANOVANJ V 1979. LETU

Pot nas je za tem vodila na 
Senovo, kjer smo si ogledali na
še objekte, ki so že dograjeni 
im uporabni.

Višek našega izleta pa je bil 
v Kostanjevici na Kriki. Novo

ki si želi le sožitja in tovarištva.
Sicer pa, to niti ni bil sindi

kalni izlet, bil je dan kulture, 
trima in še kaj!

Pa na svidenje drugo leto! Na 
svidenje vsem!

Lea čmak

CELJE - CELJE - CELJE - CELJE

JAVNO PRIZNANJE
Ribiška družina Celje je za 

potrebe gojitvenih ribnikov v 
Blagovni naročila gradnjo skla
dišča v vrednosti 700.000,— din. 
Delo je po licitacijskem postop 
ku bilo oddano najugonejšemu 
ponudniku GIP »Ingrad« Celjf, 
TOZD GO Šentjur.

Celjskim ribičem ni žal, da je 
delo prevzelo in izvedlo podjet
je Ingrad, TOZD Šentjur, saj je 
objekt kvalitetno in v roku iz
vršen. Posebno velja poudariti, 
da je bil končni obračun del 
enak predračunu, kar je redek 
primer, posebno v današnji grad
beni kanj uk turi. Ne glede na 
to, da je objekt majhne vred
nosti za firmo kot je Ingrad

in povrhu še dislociran, so se 
šentjurski Ingradovci lotili de
la organizirano, strokovno in 
kvalitetno. Nadzorni organ naš 
tovariš Cerjak, ni imel težav z 
izvajalcem pri gradnji in ne pri 
obračunu.

Za to uspešno gradnjo in 
iskrene poslovne odnose ima 
največ zaslug vodstvo TOZD-a 
in sicer Anton Aškerc, Marjan 
Kotnik, delovodja Franc Šprajc, 
tehnik Igor Gorjup ter ostali 
kadri.

Celjiski ribiči in teh nas je 
preko 500, znamo ceniti vsako 
pošteno delo in pošten poslovni 
odnos, kar je primer gradnje 
skladišča v Blagovni. Trdimo, da 
Si je Ingrad, TOZD Šentjur, pri-

Po sklepu Izvršnega sveta celjske občinske skupščine bo kmalu 
v javni razpravi osnutek resolucije o politiki izvajanja družbenega 
plana občine v prihodnjem letu. Gre za načrt, ki je sestavni del 
srednjeročnega družbenega plana celjske občine in zato za naloge, 
ki so nakazane že v družbenem planu do 1980 deta.

V poglavju, ki zadeva gradbeništvo in industrijo gradbenega ma
teriala, osnutek opozarja, da bodo morale gradbene organizacije, 
ki delujejo v občimi, izboljšati organizadijo della, Zlasti pa se zavzeti 
za odpravo neskladij med gradbenimi in zaključnimi deli. Poseben 
poudarek je dan tudi vse večjemu industrijskemu načinu dela v 
gradbeništvu.

Sicer pa je v tem osnutku še zapisano, da bosta Ingrad in Gra
dis dobila v tem letu nove poslovne prostore.

Pomembno je tudi poglavje, ki obravnava gradnjo stanovanj. 
Gre za zahtevo po ustrezni organiziranosti in uskladitvi dela vseh 
enot, ki sodelujejo pni gradnji stanovanj v občini. Dokument ne 
pozablja na individualno gradnjo stanovanjskih hiš in seveda prav 
tako ne na pravočasno pripravo gradbenih oziroma stavbnih zem
ljišč.

TEDEN DOMAČEGA FILMA

Iztekli so se dnevi, ko smo v 
Celju hrumoma obiskovali kino
dvorane, kjer so nam predvajali 
le naše filme. V »Unionu« pa 
celjske premiere: Ko zorijo ja
gode, Bravo maestro, Tiger (po
krovitelj predstave — Ingrad), 
Vonj poletnega cvetja, Pes, ki je 
imel rad vlake, Okupacija v 26 
slikah in Praznovanje pomladi.

Vsak teden domačega filma je 
kakor najširše, najbolj množično 
celjsko kulturno prebujanje. Na
čin, kako delavec in občan Celja 
množično zaživita v Tednu, iz- 
rašča iz osebne ogretosti. Ne 'le 
iz navadnega potrošniškega zani
manja, ampak iz kulturnega. In 
to je hajvečja vrednost, ki nam 
jo prinaša Teden domačega fil
ma.
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Deveti na svetu
»Zahvaljujemo se DO Ingrad, 

še posebej temeljni organizaciji 
Mehanizacija, ki so našemu čla
nu omogočili temeljite priprave 
na svetovno prvenstvo. Za klub 
je udeležba reprezentanta na tak
šnem tekmovanju zelo pomemb
na pri nadaljnjem delu in vzga
janju ...«

Tako so nam pisali marljivi 
športni delavci iz celjskega ka
rate kluba »Slavko Šlander«, za 
katerega uspešno nastopa član 
našega kolektiva, Tonil Špiljak, 
zaposlen kot žerjavist v TO Me
hanizacija.

V začetku novembra je bilo 
v zahodnem Berlinu prvo svetov
no prvenstvo v Tulili oanitadtu (iz
peljanki karateja). Udeležil se 
ga je tudi edini Slovenec, Toni 
Špiljak iz Celja, poltem ko se

K
, ■ <“>X11 —A*

Toni Špiljak v boju s svetovnim 
prvakom

je uspešno prebil skozi predtek
movanja.

V zaključnih bojih se je uvr
stil na solidno 9. mesto v lahki 
kategoriji, kjer je tekmovalo 19 
nacionalnih prvakov. Za uspešen 
nastop mu iskreno čestitamo.

V. Š.

Deseto srečanje gradbincev Jugoslavije

Domačini 
ugnali vse

V Ohridu je bilo v začetku 
oktobra jubilejno deseto sreča
nje gradbincev Jugoslavije, na 
katerem so za reprezentanco 
Slovenije nastopile tudi štiri In- 
gradove ekipe in sicer v šport
nem delu iger.

Letos so imeli gradbinci Slo
venije več uspeha v proizvod
nem delu kqt v športnem, tako 
v posameznih panogah, kot tudi 
v skupnem delu. Zanimivo je to, 
da v športnem dellu ekipa Slove
nije rti osvojila niti enega prve
ga mesta, dočirn v proizvodnem 
delu kar dva.

Športne igre za Dan republike
TOKRAT V ROGAŠKI SLATI

NI — ORGANIZACIJO IGER 
PREVZELI MLADINCI TOZD 
GRADBENIŠTVO — NAJBOLJ
ŠI SO BILI ŠPORTNIKI ME
HANIZACIJE

V soboto, dne 18. novembra 
nas je na poti v Rogaško Slatino 
zjutraj spremljala gosta megla, 
vendar so se takoj po prihodu 
na zbirališče vsem zaiskrile oči 
pred bleščečimi kristalnimi po
kah, ki so jih pripravil)! mladin
ci iz Rogaške Slatine za tri naj
boljše ekipe v vsaki panogi, še 
posebej lepi in veliki pa so bi
li namenjeni za skupno uvrsti
tev.

»Moramo se potruditi, pokali

so izredni« — so razmišljali eni 
na glas, drugi po tihem. In res, 
borbenost in zagnanost je bila 
prisotna na vseh terenih.

Najiveič navijačev je bilo seve
da pri vlekli vrvi, saj postaja ito 
najbolj zanimiva disciplina na 
naših tradicionalnih dlgrah, kate
rih se je letos udeležijo preko 
300 članov kolektiva iz viseh te
meljnih organizacij (le GO Žalec 
je prireditev bojkotirala) in Sku- 
pnih sllužb.

Posebno pohvalo zaslužijo 
»Projektivci«, saj so iz malošte
vilne TO, vendar udeleženi v 
vseh panogah. Veliko simpatij 
so bili deležni -tudi najrrtlajši iz 
domske skupnosti.

Kdo so zmagovalci? V keg
ljanju in vleki vrvi — Gradbe

ništvo Rogaška Slatina, v malem 
nogometu Domska skupnost, v 
namiznem tenisu — Mehanizaci
ja, v odbojki Lesni obrati, v stre
ljanju in šahu GO Celje. Še Sku
pna uvrstitev: L Mehanizacija, 
2. GO Celje, 3. Proizvodni obra
ti, 4. Gradbeništvo Rogaška Sla
tina, 5. skupne službe, 6. IGM 
Medlbg, 7. Projektivni biro. 8. 
Domska skupnost, 9. LeSni obra
ti, 10. GO Laško, Tl. GO Šen
tjur, 12. GO Ljubljana in 13. GO 
Slov. Konjice.

»V Rjogaško Slatino bomo z 
veseljem še prišli« — je bilo sli
šati imed odhajajočimi, saj so 
prizadevni organizatorji presene
tili vse udeležence iger z izvir
nim spominčkom. Hvala!

V. Š.i

oxpm 78
Najuspešnejše so nas zastopa

li železokrivci Stavbenika in 
odra rji Gradisa, ki so bili prvi; 
šahisti in odbojkarice Ingrada 
so bili drugi, prav tako odboj
karji in strelci Salonita, zidarji 
Tehnike iz Škofje Loke in tesar
ji Grosuplja so osvojili tretji 
mesti, četrti so bili nogometaši 
in kegljači Ingrada ter igralke 
namiznega tenisa Gradisa, peto 
mesto pa so dosegli igralci na
miznega tenisa Elaktre iz Ma
ribora.

Vrstni red v športnem delu: 
1. Bosna in Hercegovina, 2. Ma
kedonija, 3. Srbija, 4. Slovenija, 
5. Hrvatska in 6. Črna gora.

V proizvodnem ddlu pa: 1. Slo
venija, 2. Makedonija, 3. Srbija, 
4. Bosna in Hercegovina, 5. Čr
na gora in 6. Hrvatska.

Skupni zmagovalec desetega 
srečanja gradbincev Jugoslavije 
je postala ekipa Makedonije, ki 
je zaradi neudeležbe slovenskih 
predstavnikov v disciplini splo
šnega ljudskega odpora osvojila 
točko več od ekipe Slovenije in 
Srbije, ki sta si razdelila drugo 
in tretje mesto.
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IZID ŽREBANJA NAGRADNE 
KRIŽANKE ŠT. 9

Za nagradno križanko v deve
ti številki glasila je prispelo le 
22 rešitev. Žreb je razdelil na
grade takole:
1. nagrada 60,— din Zdravko 

Rajgl, TO Mehanizacija
2. nagrada 40.— din Dušan La

jovic, TO Ljubljana
3. nagrada 30.— din Marta Ogra- 

jenšek, Skupne Službe. 
Rešitve za križanko št. 10, 11

pošljite do 8. decembra 1978.

Pa še to...

En objekt — dva Izvajalca. No
va praksa? Morda prijateljsko 
sodelovanje? Se je poskus ob
nesel? Takšna In podobna vpra
šanja se pojavljajo v kolektivu 
kdo bo pa dal odgovor In obra

zložitev?
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